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شماره

صفحه

روزنامه

محمودزاده عضو کمیسیون کشاورزی مجلس:

موضوع چای دبش را لاپوشانی کردند
 ضعف عملکرد نظارتی مجلس یازدهم

به دلیل یکدستی قوا بود

حمید رسایی: 

شیراز  شهرداری  ارتفاعات  مدیر 
دراک  کوهستانی  پارک  گفت: 
و  هکتار   ۲۰۰۰ تقریبی  مساحت  با 
به  می تواند  طبیعی  دل انگیز  فضای 
قطب ورزش های کوه پیمایی شیراز 

تبدیل شود.
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: 
با  گفتگو  در  خداشناس  ابراهیم 
فواید  به  اشاره  با  طلوع  روزنامه 
ورزش در کوهنوردی و پیاده روی 
در فضای بکر کوهستان گفت: این 
به  بدن  سلامتی  بر  علاوه  ورزش 
لحاظ بهبود سلامت روان و تقویت 
و  بی بدیل  نقشی  اجتماعی  تعاملات 

ارزشمند دارد.
شیراز  شهرداری  ارتفاعات  مدیر 
پارک کوهستانی دراک  داد:  ادامه 
و  هکتار   ۲۰۰۰ تقریبی  مساحت  با 

به  می تواند  طبیعی  دل انگیز  فضای 
قطب ورزش های کوه پیمایی شیراز 

تبدیل گردد.
رویکرد  کرد:  مطرح  خداشناس 
کوهستانی  پارک های  در  ما 
افزایش  بر  علاوه  شیراز  شهرداری 
تقویت  ورزشی،  زیرساخت های 
سرانه  ارتقای  و  اجتماعی  تعاملات 
ورزش های طبیعی است که عملکرد 
مضاعفی در تأمین سلامت روحی و 
مردم  قوی  و  شاداب  روحیه  حفظ 

دارد.
شیراز  شهرداری  ارتفاعات  مدیر 
دوست  ورزش  شهروندان  به 
ورزش  انجام  برای  تا  کرد  توصیه 
می توانند  پیاده روی  و  کوهنوردی 
از پارک کوهستانی دراک، نور و 

ارتفاعات بام سبز استفاده کنند.

مدیر ارتفاعات شهرداری شیراز:

پارک کوهستانی دراک 
می تواند به قطب ورزش های کوه پیمایی 

شیراز تبدیل شود

کشاورزی  کمیسیون  عضو 
چای  با  رابطه  در  گفت:  مجلس 
از  تعدادی  اینکه  علیرغم  دبش 
بنده  شخص  جمله  از  نمایندگان 
رابطه  در  خیلی  یازدهم  مجلس  در 
با آن صحبت کردیم ولی درنهایت 
روی  نظارتی  کار  و  شد  لاپوشانی 

آن انجام نشد.
مردم  نماینده  محمودزاده  جلال 
اسلامی  شورای  مجلس  در  مهاباد 
ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در 
عدم  و  سکوت  علت  درخصوص 
واکنش از سوی نمایندگان مجلس 
به موضوع آقای صدیقی و  نسبت 
نتایج  اینکه آیا این مسئله یکی از 
و  اشتباهات  که  قواست  یکدستی 
کم کاری ها نادیده گرفته می شود و 
در این مسئله هم انتقاد و اعتراضی 
گفت:  نشد؟،  مطرح  مسئله  این  به 
مجلس  نظارتی  بحث  با  رابطه  در 
من این انتقاد و ایراد را به مجلس 
از  یکی  و  می دانم  وارد  یازدهم 
ایرادات پررنگ مجلس یازدهم این 
بود که تقریباً مجلس و دولت یکی 
بودند زمینه اش هم این بود که بیش 
آقای  از  نامه ای  طی  نفر   ۲۰۰ از 
دیگر  قوه  یک  رئیس  که  رییسی 
کاندیدای  تا  کردند  دعوت  بود 
از  بیش  و  شود  جمهوری  ریاست 
نامه ای  نمایندگان طی  از  نفر   ۲۲۰
ایشان  به  را  انتخابات  در  پیروزی 
تبریک گفتند و خب این باعث شد 
نظارتی  بعُد  در  یازدهم  مجلس  که 

خوب عمل نکند.
این  در  هم  بنده  داد:  ادامه  وی 
شامل  انتقاد  این  و  بودم  مجلس 
همه ما می شود اگرچه که ما تلاش 
کردیم و در بحث های نظارتی کار 
کردیم ولی خب در مجموع شامل 
یازدهم  مجلس  نمایندگان  همه 

می شود.
مجلس  مستقلین  فراکسیون  عضو 
بین  نباید  ما  کرد:  خاطرنشان 
قائل  اختلاف  برخوردها  در  افراد 
بوده  جمعه  امام  که  کسی  شویم، 
اگر  بوده  یا وزیر  بوده  استاندار  یا 
برخورد  باشد  شده  مرتکب  تخلفی 
از  کمتر  نباید  نه تنها  فرد  این  با 
شدت  با  باید  بلکه  باشد  دیگران 

هزینه  چراکه  بیفتد  اتفاق  بیشتری 
اشتباه و تخلف چنین افرادی برای 
نظام و کشور بیشتر است و از سوی 
دیگر درس عبرتی برای دیگران و 
مسئولین باشد که در آینده ارتکاب 
را  اشتباهاتی  یا  تخلفات  چنین  به 

تکرار نکنند.
من  کرد:  تصریح  محمودزاده 
وارد  ایراد  موضوع  این  به  واقعاً 
آقای صدیقی  موضوع  که  می کنم 
مطرح  رسانه ها  در  جدی  خیلی 
از  و  پذیرفت  هم  خودش  شد، 
قبل  تا  اما  کرد  عذرخواهی  مردم 
خودش  پذیرفتن  و  عذرخواهی  از 
هیچ ورودی به این مسئله نشد، در 
ارسال  قضاییه  قوه  به  باید  حالیکه 
می شد و کمیسیون اصل ۹۰ به این 
موضوع ورود می کرد و این پرونده 
را به قوه قضاییه معرفی می کرد یا 
که  می کردند  تفحص  و  تحقیق 
برخوردهای  این  از  اتفاق  این  در 

نظارتی کوتاهی شد.
مجلس  عضو کمیسیون کشاورزی 
چای  با  رابطه  در  داشت:  ابراز 
از  تعدادی  اینکه  علیرغم  هم  دبش 
نمایندگان از جمله شخص بنده در 
با  رابطه  در  خیلی  یازدهم  مجلس 
درنهایت  ولی  کردیم  صحبت  آن 
روی  نظارتی  کار  و  شد  لاپوشانی 

آن  انجام نشد.
مشکلاتی  این ها  کرد:  عنوان  وی 
وجود  یازدهم  مجلس  در  که  بوده 
مجلس  در  کنم  فکر  و  داشته 
با  شد  خواهد  هم  بدتر  دوازدهم 
توجه به اینکه در انتخابات مجلس 
مردم  انتخاب  دایره  دوازدهم 
صلاحیت  رد  یعنی  بود،  کوچک 
زیاد بود و بعد از جناح های مختلف 
مشارکت  و  داشتند  حضور  کمتر 
می شود  باعث  این ها  بود.  پایین 
یک  دوازدهم  مجلس  دوباره  که 
با  شود  یازده  مجلس  از  دست تر 
که  باشند  نزدیک  خیلی  و  دولت 
این یکی از ایرادات مجالس خواهد 
تخلفاتی  اگر  درنهایت  چون  بود 
گیرد  صورت  دولت  بدنه  در 
چون مجلس و دولت یکی هستند 
نادیده  و  آمده  کوتاه  مجبورند که 

بگیرند.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

قائم مقام معاون برنامه ریزی وزارت جهاد کشاورزی خبر داد؛

قائم مقام معاون برنامه ریزی و اقتصادی وزارت جهاد کشاورزی گفت: 
افزایش  و  مطلوب  کیفیت  کشاورزی،  تولیدات  افزایش  به  توجه  با 
صادرات  خارجی،  هدف  بازارهای  در  ایرانی  محصولات  برای  تقاضا 
و  میلیارد   ۶ مرز  از  پایان سال گذشته  تا  انواع محصولات کشاورزی 

۲۰۰ میلیون دلار فراتر رفت.
به گزارش ایرنا از وزارت جهاد کشاورزی، حامد نجفی علمدارلو افزود: 
صورت  برنامه ریزی  واردات،  کاهش  و  مصرف  مدیریت  با  همزمان 
گرفته منجر به بهبود تجاری این بخش به میزان بیش از ۲ میلیارد دلار 

شده است.
قائم مقام معاون برنامه ریزی و اقتصادی وزارت جهاد کشاورزی اظهار 
داشت: بر اساس آمار گمرک، صادرات محصولات کشاورزی در سال 
گذشته ۶.۲ میلیارد دلار بوده که نسبت به سال ۱۴۰۱، یک میلیارد دلار 
افزایش را نشان می دهد.نجفی گفت: همچنین میزان واردات در بخش 
کشاورزی در سال ۱۴۰۲ نسبت به سال ۱۴۰۱، یک میلیارد دلار کاهش 

و در مجموع تراز تجاری ۲ میلیارد دلار بهبود یافته است.
از  مراقبت  می دهد  نشان  شده  انجام  کارشناسی های  اینکه  بیان  با  وی 

شرایط فوق و تداوم آن نیازمند افزایش تولید است، افزود: تأمین مالی، 
تأمین محصولات کشاورزی، راهکار  زنجیره  به هنگامِ  ارزی و  ریالی، 

اساسی رشد تولید است.
قائم مقام معاون برنامه ریزی و اقتصادی وزارت جهاد کشاورزی تصریح 
کرد: ارزش افزوده بخش کشاورزی با صادرات آن رابطه دوطرفه دارد 
تولیدی  نهاده های  به  ارز  اختصاص  است،  داده  نشان  موفق  تجارب  و 
تخصیص  و  تأمین  اولویت  در  زمانی  لحاظ  به  اگر  کشاورزی،  بخش 
قرار گیرد، منجر به کاهش واردات محصول نهایی و افزایش صادرات 

می شود.

حمید رسایی در مطالبه جدید خود گفت: هیئت رئیسه، هر کس که باشد، 
محل  دفتر،  عوامل  نقلیه،  وسیله  دفتر،  مثل  ابتدایی  امکانات  است  موظف 

اسکان برای منتخبان را فراهم کند.
شخصی اش  کانال  در  دوازدهم  مجلس  منتخب  رسایی،  حمید   ۲۴ رویداد 
موظف  باشد،  که  کس  هر  رئیسه،  هیئت  نوشت:  ایتا  اجتماعی  شبکه  در 
اسکان  محل  دفتر،  عوامل  نقلیه،  وسیله  دفتر،  مثل  ابتدایی  امکانات  است 

برای منتخبان که از شهرستان ها به تهران می آیند و... را برای ایفای وظیفه 
نمایندگی منتخبان فراهم کند.

وی افزود: خصوصاً که برخی منتخبان )به ویژه کسانی که در حال حاضر 
کانون های  به  وابستگی  عدم  و  خود  استقلال  حفظ  برای  نیستند(  نماینده 
ثروت، در ایام انتخابات بخشی از سرمایه شخصی شان را هزینه کرده اند و 

حتماً به این امکانات نیاز دارند.

بین الملل  امور  ارتباطات و  مدیرکل 
شهرداری شیراز گفت: نخستین تور 
در  پیشرفت  و  عمران  شهروندی 
بود  دانشجویان  میزبان  جاری  سال 
فرهیخته  قشر  این  توجه  مورد  که 

واقع شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
تور  کرد:  اظهار  جاویدی  رضا 
شهروندی عمران و پیشرفت توسط 
اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 
باهدف  و  کلان شهر  این  شهرداری 
اجرای  نحوه  از  شهروندان  آگاهی 
مقیاس  بزرگ  عمرانی  پروژه های 

برگزار می شود.
نخستین تور شهروندی  افزود:   وی 
جاری  سال  در  پیشرفت  و  عمران 
بود  زند  دانشگاه  دانشجویان  میزبان 
که مورد استقبال این قشر فرهیخته 
واقع شد. مدیرکل ارتباطات و امور 
بین الملل شهرداری شیراز بیان کرد: 
بصیرت  تقاطع  از  که  مترو   ۳ خط 
ساخت  حال  در  راه آهن  ایستگاه  تا 
خط  غربی  توسعه  به نوعی  و  است 
دستگاه  و  می شود،  محسوب  یک 
حفار تی بی ام مورد بازدید دانشجویان 

زند قرار گرفت.

در  دانشجویان  گفت:  جاویدی 
بازدیدها  این  در  مختلف  رشته های 
تخصصی  و  فنی  دانش  ترکیب  با 
نحوه  ساخت وساز،  حوزه  در 
موانع  و  عمرانی  پروژه های  اجرای 
مختلف  ابعاد  در  آن  روی  پیش 
حال  در  شبانه روزی  به صورت  که 

فعالیت هستند، آشنا می شوند.
شهری  مدیریت  کرد:  عنوان  وی 
با  ارتباط  برای  را  لازم  بسترهای 
است  کرده  فراهم  تخصصی  قشر 
بهره گیری  با  نیز  تورها  این  که 
در  به ویژه  مختلف  فرصت های  از 
راهگشای  می تواند  عمرانی  عرصه 

قشر دانشجویی باشد.
اضافه  شیراز  شهرداری  سخنگوی 
عمران  شهروندی  تورهای  کرد: 
کل  اداره  محوریت  با  پیشرفت  و 
ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
شیراز و همکاری بخش های مختلف 
برگزار  کلان شهر  این  شهرداری 

می شود.
جهت  علاقه مندان  گفت:  جاویدی   
می توانند  بازدیدها  این  در  شرکت 
روزانه در تماس با مرکز ارتباطات 
مردمی ۱۳۷ علاقه مندی خود را برای 

حضور اعلام و نام نویسی کنند. 

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری شیراز 

مطرح کرد؛

استقبال دانشجویان از نخستین 
تور شهروندی عمران و پیشرفت شهرداری 

شیراز در سال جاری

در حرم مطهر شاهچراغ )ع( برگزار شد؛

برگزاری بزرگداشت دهه کرامت 
با حضور نمایندگان کشوری و استانی

نشست ستاد بزرگداشت دهه کرامت 
نمایندگان کشوری  با حضور  کشور 
این ستاد  استانی ۴۲ دستگاه عضو  و 
رضوی )ع(،  قدس  آستان  جمله  از 
آستانه مقدسه حضرت معصومه )س(، 
بن  احمد  حضرت  مقدس  آستان 
مقدس  آستان  )ع(،  شاهچراغ  موسی 
حضرت عبدالعظیم حسنی )ع( و بنیاد 
بین المللی امام رضا )ع( در حرم مطهر 

شاهچراغ )ع( برگزار شد.
غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
رئیس ستاد بزرگداشت دهه کرامت 
کمال الدین  حجت الاسلام والمسلمین 
دهه  بزرگداشت  جلسه  در  خداداده 
شهید  اجتماعات  تالار  در  کرامت 
آیت الله دستغیب حرم مطهر حضرت 
شاهچراغ )ع( برگزار شد گفت: دهه 
بیشتر  برای  است  بهانه ای  کرامت 
مکتب  از  بیشتر  و  گفتن  ولایت  از 

اهل بیت )ع( حرف زدن.
رئیس ستاد بزرگداشت دهه کرامت 
اولین برنامه را مصادف با روز دختر 
دختر  روز  در  گفت:  و  دانست 
کرامت،  دهه  روز  آغازین  به عنوان 
را  سرزمینمان  دختران  بتوانیم  اگر 
فاطمه  حضرت  مبارک  وجود  با 
وظیفه  کنیم،  آشنا  )س(  معصومه 

اصلی مان را انجام داده ایم.
خداداده با تاکید بر اهمیتِ نشان دادن 
جایگاه زن در تاریخ و تمدن ایران، 
به  می خواهند  برخی ها  امروز  گفت: 
القا کنند که شما  اینطور  ما  دختران 
اما  ندارید،  ارزشی  ایران  جامعه  در 
امروز،  نه  که  می دهد  گواهی  تاریخ 

هیچ  غرب  در  که  زمانی  آن  بلکه 
و  ایران  نبود،  قائل  زن  برای  حقی 
اسلام به دختران و زنان بهای بسیاری 
ما  جامعه  در  نگاه  این  اگر  و  می داد 
ترویج شود، بسیاری از مسائل ما حل 

خواهد شد.
و  احمدی  مقدس  آستان  تولیت 
محمدی )ع( ساختار دهه کرامت، را 
فرصتی برای انجام کارهای فرهنگی 
با آمادگی  باید  نیز گفت:  دانست و 
کامل و با بهره مندی از ظرفیت تمام 
فرصت  این  از  متولی،  دستگاه های 

استفاده کنیم.
ابراهیم  حجت الاسلام والمسلمین 
ضرورت  داد:  ادامه  کلانتری 
برگزاری  برای  مناسب  فضاسازی 
تاکید  کرامت  دهه  مفیدتر  هرچه 

کرد.
و  احمدی  مقدس  آستان  تولیت 
را  شهرداری ها  نقش  )ع(  محمدی 
دانست  مهم  مناسب  فضاسازی  در 
شهرداری  کنار  در  کرد:  مطرح  و 
نقش  فرهنگی  کانون های  و  مساجد 

اثرگذاری دارد.
اهمیت  به  همچنین  کلانتری 
گرامیداشت روز بزرگداشت حضرت 
و  کرد  اشاره  )ع(  موسی  بن  احمد 
خون  به حرمت  که  همانطور  گفت: 
)ع(  شاهچراغ  مطهر  حرم  شهدا، 
پیدا کرده است، تمامی  جنبه جهانی 
و  رسانه ها  سیما،  و  صدا  دستگاه ها، 
مراکز مختلف باید همت و همکاری 
شاهد  ذی القعده  ششم  روز  تا  کنند 

برگزاری مراسمی باشکوه باشیم. 

نظام مهندسی فارس در  دیدار مدیریت شهری و هیئت رئیسه سازمان 
ساختمان سپهبد شهید سلیمانی شهرداری شیراز برگزار شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
نظام مهندسی فارس در  دیدار مدیریت شهری و هیئت رئیسه سازمان 

ساختمان سپهبد شهید سلیمانی شهرداری شیراز برگزار شد.
شهردار شیراز در این دیدار اظهار کرد: شهر شیراز و استان فارس در ایام 
نوروز جزو گردشگرپذیرترین شهر و استان کشور بود که خوشبختانه 

بدون هیچ حادثه ای باوجود بارش شدید باران، سپری شد.
محمدحسن اسدی تصریح کرد: موفقیت های کسب شده در شهرداری 
شیراز حاصل تلاش خانواده ۱۳ هزار نفری این مجموعه، تیم همدل و 
این کلان شهر، دستگاه های  متخصص مدیریت شهری، شورای اسلامی 
اجرایی، خدمات رسان و نظارتی است و وفاق با نظام مهندسی نیز مرهون 

این همدلی بین مجموعه ای است.
وی در بخش دیگر سخنان خود به مسائلی نظیر کاهش مدت زمان و 

فرآیند صدور پروانه ساختمانی سخن گفت.
شهردار شیراز همچنین بیان کرد: بیش از دو هزار پروژه در شهرداری 

شیراز فعال است و هیچ پروژه تعطیل و نیمه تعطیلی نداریم.
زیست  محیط  پایتخت  شیراز؛  عنوان  حفظ  در  همدلی  خواستار  اسدی 

آسیا شد.
شورای  هوشمندسازی  و  معماری  شهرسازی،  کمیسیون  نایب رئیس   
اکثر  اینکه  بیان  با  نشست  این  از  بخشی  در  نیز  شیراز  شهر  اسلامی 
خانواده  عضو  مختلف  بخش های  در  شیراز  شهرداری  مهندسین 
نظام  سرآمد  فارس  مهندسی  نظام  گفت:  هستند،  مهندسی  نظام  بزرگ 

مهندسی های سراسر کشور است.
محمود صفایی خاطرنشان کرد: کلان شهر شیراز به لحاظ ارائه خدمات 

فنی و مهندسی نیز سرآمد و موجب افتخار است.
وی همچنین با تصریح بر این موضوع که منافع عمومی سرلوحه کار 
این نهاد قرار دارد، عنوان کرد: نظارت بر تخطی کنندگان مسائل فنی 
از مهمترین موضوعاتی است که باید برای حفظ قداست مجموعه نظام 

مهندسی در اولویت قرار گیرد.
 قائم مقام شهردار شیراز نیز در ادامه این نشست اظهار داشت: بودجه 
شهرداری شیراز در سال گذشته و در زمانی که صحبت از تعریف بسته 

۵۰ هزار میلیارد تومانی شد، ۲۳ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان بود.
آرش فرج زاده با تصریح بر این نکته که در واقع دو برابر کار یکسال، 
پروژه در شهرداری شیراز تعریف شد، گفت: با همکاری شورای اسلامی 

شهر شیراز، این مهم محقق و در بهمن ماه ۱۴۰۲ تقریباً نیمی از پروژه ها 
افتتاح و عملیات اجرایی نیم دیگر پروژه ها آغاز شد و عملًا شهرداری 
شیراز سال گذشته با تعامل دستگاه های اجرایی بیش از ۸۰ هزار میلیارد 
تومان پروژه را به سرانجام رساند و یا عملیات اجرایی آنها را آغاز کرد.
به  و  است  برنامه ریزی  حال  در  مهم  این  هم  امسال  اینکه  بیان  با  وی 
زودی اعلام خواهد شد، از تعریف و تدوین برنامه عملیاتی و راهبردی 
در سال ۱۴۰۲ و ۱۴۰۴ توسط شورای اسلامی شهر و شهرداری شیراز 
سخن گفت و افزود: ۴۴ پروژه کلان در این راستا تعریف شد که بسته 

محرومیت زدایی نیز یکی از مهمترین این پروژه هاست.
فرج زاده همچنین تسهیل پاسخگویی به مراجعین شهرداری را از مهمترین 

برنامه های تعاملی و مشترک شهرداری و نظام مهندسی عنوان کرد.
این نشست  ادامه  نیز در  معماری و شهرسازی شهرداری شیراز  معاون 
تاکید کرد: پروژه های شهرداری شیراز به همت مدیریت مطلوب، فعال 

است.
معاونت  توسط  که  برنامه هایی  درخصوص  به  اشاره  با  قلندری  مهدی 
متبوع در بازه زمانی کوتاه مدت، میان مدت و بلند مدت تدوین شده، 

سخن گفت.
ارائه آموزش های لازم به نیروهای متخصص در شش  از  وی همچنین 
نقشه های  بررسی  نحوه  نرم افزار جدید  با  رابطه  در  امسال  نخست  ماهه 
ساخت و تاسیسات خبر داد و گفت: در حال حاضر این مهم به صورت 
سری انجام می شود که با استقرار نرم افزار جدید، آموزش به نیروهای 

متخصص هم در دستور کار قرار خواهد گرفت.
رئیس سازمان نظام مهندسی فارس نیز در این جلسه عملکرد شهرداری 
شیراز در سال گذشته مبنی بر افتتاح و کلنگ زنی بیش از هشتاد هزار 
میلیارد تومان پروژه را کاری بسیار سخت و تحسین برانگیز عنوان کرد 

و گفت: این مهم به زبان کاری ساده اما در عمل بسیار سخت است.
ستار خورشیدی به ارجاع پرونده های ساختمانی به سامانه ارجاع و سامانه 
شفافیت اشاره و تصریح کرد: یکی از ارکان سالم سازی، ایجاد شفافیت 

است.
وی با بیان اینکه در بحث تفکیک نیز نظارت با نرم افزار و ثبت سیستمی 
انجام می شود، خاطرنشان کرد: برای نخستین بار تمام پرونده ها در حال 
نظام  سازمان  است.رئیس  شده  انجام  آنها  درصد   ۵۰ که  هستند  اسکن 
این  فارس  مهندس  نظامی  سازمان  افتخار  کرد:  عنوان  فارس  مهندسی 
است که با شهرداری به عنوان یکی از ارکان اصلی در ساخت وساز و 

نظارت، راهکار تعاملی را پیش بگیرد. 

در دیدار مدیریت شهری و هیئت رئیسه سازمان نظام مهندسی فارس عنوان شد؛

 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان فارس با اشاره به هفته کار 
و کارگر، صف اولی های جبهه تولید را کارگران دانست و گفت: در 
طول فعالیت دولت مردمی سیزدهم در این استان حدود ۲۰۰ هزار شغل 

ایجاد شده در سامانه رصد اشتغال کشور ثبت شده است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل تعاون کار 
از  پیش  سخنرانی  در  خداپرست  وحید  فارس  استان  اجتماعی  رفاه  و 
خطبه های نماز جمعه شیراز، وضعیت استان فارس در حوزه اشتغال را 
اشتغال در  از سال ۱۴۰۰ تاکنون میزان  افزود:  ارزیابی کرد و  مناسب 
دولت  در  که  نحوی  به  تجربه کرده  را  و وضعیت خوبی  رشد  فارس 
مردمی سیزدهم قریب به ۲۰۰ هزار شغل در این استان ایجاد و در سامانه 

رصد اشتغال کشور ثبت شده است.
وی ادامه داد: تنها در سال ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ بیش از ۱۶۰ هزار شغل در 
سطح استان فارس ایجاد و در سامانه رصد اشتغال کشور ثبت شده است.
کار  تعاون  وزارت  تابعه  اجرایی  دستگاه های  هماهنگی  شورای  رئیس 
و رفاه اجتماعی در استان فارس اظهار کرد: فارس در سال ۱۴۰۱ در 
صحت سنجی وضعیت اشتغال کشور رتبه نخست را کسب کرد و در 
کل شاخص های اشتغال زمره استان های برتر بودیم که پس از بررسی ها 

در سال ۱۴۰۲ هم همین رویه انتظار است.
ایجاد  با پیش بینی  تراز  استان های هم  بین  فارس در  اینکه  بیان  با  وی 
داشته،  قرار  نخست  جایگاه  در  سال  در  نفر  هزار   ۵۰ از  بیش  اشتغال 
فارس  استان   ۱۴۰۳ سال  اشتغال  راهبرد  و  سیاست  اولویت،  گفت: 
براساس هدایت فارغ تحصیلان دانشگاهی به سوی بازار کار تنظیم شده 
که نیاز است همه دستگاه های اجرایی استان در این مسیر همکاری لازم 

را داشته باشند.
خداپرست با بیان اینکه در ۲ سال گذشته فارس به کاهش نرخ بیکاری 
افزود:  است،  خوبی  آمار  که  یافته  دست  درصد  نیم  و  هفت  عدد  به 
سال  طی  که  می شود  پیش بینی  ایران  آمار  مرکز  فصلی  آمار  براساس 
گذشته فارس به رکورد نرخ بیکاری کمتر از هفت و نیم درصد دست 

یافته که طی ۲ دهه گذشته بی سابقه بوده است.
 وی تحقق هدف کاهش نرخ بیکاری این استان را مسئله ای دانست که 
اجرایی  سایر دستگاه های  و  فارس  استاندار  راهبری  و  حاصل تلاش ها 

این استان بوده است.
مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان فارس در ادامه اعلام کرد: 
فارس در حوزه روابط کار در سال ۱۴۰۱ برای اولین بار رتبه نخست 
کشور را به دست آورد و این مهم با همراهی کارگران، کارفرمایان و 
دولت به دست آمده و گام مهم دیگر در این تعاملات، کاهش خطرات 
سلامت  ایمن  و  امن  محیطی  ایجاد  با  تا  بوده  فارس  در  کار  از  ناشی 

کارگران تأمین شود.
وی برگزاری تفاهم نامه ها و برگزاری دوره های آموزشی را در راستای 
تحقق هدف کاهش حوادث ناشی از کار مؤثر دانست و اعلام کرد که 

این رویه با قدرت بیشتر در سال ۱۴۰۳ نیز ادامه دارد.
 خداپرست در بخش دیگر سخنان خود عنوان کرد: دغدغه حل مشکل 
بیمه کارگران ساختمانی با جدیت توسط مسئولان فارس در سطح ملی 
در حال پیگیری است تا این مشکل حوزه کارگری حل شود که این 

هدف به همکاری دولت و مجلس نیازمند است.
وی معیشت، سلامت و مسکن کارگران را از اولویت های اصلی حوزه 

کارگری دانست که به جد دنبال خواهد شد.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان فارس:


